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Aan het Dagelijks Bestuur en raadsleden van  
Stadsdeel Nieuw West 
 
Betreft:  Horeca en leisurevisie Nieuw West 2013-2017 
 
Amsterdam,  6 april 2013 
 
Geachte dames en heren van het dagelijks bestuur en de leden van de raad 
 
 
De nota Horeca en leisurevisie Nieuw West 2013-2017 vraagt om een reactie en dan wat ons betreft 
een reactie op beschreven ontwikkelingen van horeca en leisure aan de Sloterplas en in het 
Sloterpark. 
 
Wij onderschrijven de gedachte dat passende horeca in het Sloterpark wenselijk is. Wij denken dan 
aan kleinschalige, laagdrempelige voorzieningen. Maar zeker geen 3-6 bij elkaar zoals bedacht voor 
de Zuidwestoever. 
 
Het mag langzamerhand bekend zijn dat de Vereniging Vrienden van de Sloterplas en haar leden 
bezwaar hebben tegen slaapgelegenheden (tenten, Bed en Breakfast, hotel) in het Sloterpark of op de 
oevers van de Sloterplas. 
 
Het concept Ontwikkelstrategie Sloterplas dat op 28 maart is aangenomen in de raad heeft uit diverse 
hoeken, en ook de onze, bezwaar opgeleverd tegen de suggestie van een hotel. 
Tijdens de besprekingen heeft de heer P. de Wilt gezegd dat een hotel in principe buiten de grenzen 
van het gebied moet komen. Tenzij: klein en passend in het groen. Ook daar zijn wij het niet mee 
eens. 
U zult begrijpen dat het ons verbijstert in de nieuwe nota wederom dat hotel voor het park te 
voorschijn te zien komen en dat de voorwaarden die daar beschreven zijn zo zijn ingericht dat het 
hotel als een storend element moet worden ondervonden.  
 
Wij tekenen hierbij aan dat een hotel in het park betekent dat dit in ernstige mate wordt aangetast, 
zelfs als het niet verder gaat dan de boomgrens. Het hotel vereist toegankelijkheid voor gemotoriseerd 
verkeer en tevens parkeerruimte voor de hotelgasten die per auto arriveren – en dat zullen de 
meesten zijn. Ook moeten er voorzieningen worden getroffen voor de bezoekers die het hotel per 
touringcar wensen te bereiken. Dat betekent dat zelfs een hotel dat is gebaseerd op een beperkte 
schaal het park voor een groot gedeelte aantast. Daar zijn wij als vrienden van de Sloterplas erg op 
tegen. 
 
Wij kunnen niet anders dan verzuchten dan: hou nu eindelijk eens op met in elke nota die het 
Sloterpark raakt te bedenken dat een hotel zo leuk kan zijn. Het is niet leuk en het wordt door 
inwoners van Nieuw West als ongewenst bestempeld. 
 
Overigens, in deze nota wordt een afbeelding van de Zuidwestoever uit de Ontwikkelstrategie 
gebruikt, Hierover heeft de Heer de Wilt gezegd dat afbeeldingen illustratief zijn en dat nergens 
gebouwen in het water worden gezet.  
 
Worden beleidsnota’s niet onderling afgestemd? 
 
 
Betreft: Groei van sport - adventure (pag.13) 
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U schrijft:” Op het gebied van sport-adventure is al een vrij compleet aanbod. Marktberekeningen 
geven aan dat er nog ruimte is voor een paar fitnesszaken. Het stadsdeel wil deze ruimte benutten 
voor fitnesszaken die iets toevoegen aan het bestaande aanbod, bijvoorbeeld een sportschool met 
uitzicht op de Sloterplas”. 
 
Er zijn al twee sportscholen vlakbij de plas, bij het Sloterparkbad en bij de Hogeschool van 
Amsterdam.  Sporten is voor iedereen belangrijk, zodat het aan te bevelen is de sportscholen te 
verspreiden over het gehele stadsdeel. Daarmee maakt u het voor alle bewoners (bij voorkeur lopend 
of per fiets) goed bereikbaar. 
 
Een concentratie van voorzieningen in het rond het Sloterpark zou leiden tot een toename van verkeer 
naar en parkeerdruk in dat gebied en dat lijkt ons ook zeer ongewenst. 
 
Wij rekenen op uw aandacht voor deze aandachtspunten. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
Namens het bestuur van de Vereniging Vrienden van de Sloterplas 
 
 
 
H.Haakma Wagenaar, voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


